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REMVIKO s.r.o.   •  ÚMO PLZEŇ 3  •  NADACE 700 LET MĚSTA PLZNĚ •  NAXOS •  DYBS Plzeň  

 

VYBAVENÍ NA POZEMNÍ HOKEJ, ODDÍLOVÉ VYBAVENÍ – hokejky, míčky, pouzdra, rukavice, trička –  

TOMÁŠ LEVÝ, JARDA VRKOČ, MONIKA KORYŤÁKOVÁ 
 

 

OPĚT  ZAČÍNÁME …… 
 

Během omezení sportovámí jsme za dodržování hygienických opatření začali od 19.dubna dubna trénovat 

venku.Všechna družstva využila této možnosti a těšila se , až se opět začne hrát. 

Pozemní hokejisté dohrají svoje soutěže 

Celý červen budou pozemní hokejisté ve všech kategoriích dohrávat svoje soutěže. Díky lepšícím se podmínkám v 

omezeních souvisejících se sportem Sportovně technická komise Českého svazu pozemního hokeje spouští od června 

jednokolovou dohrávku všech soutěží. Zatímco litičtí muži mají před sebou díky odloženým dvěma utkáním z 

podzimu ještě tři zápasy proti Hostivaři, Hradci Králové a Bohemians, jejich něžné protějšky čeká již jen duel s 

Bohemians. Ve kterém již vlastně o nic nejde neb plzeňské dámy nemají šanci dosáhnout na první čtyři týmy, které 

míří do play off. I zde ve vrcholu celé soutěže nastala racionální změna, kdy byl snížen počet utkání v semifinále a 

místo dvou se týmy potkají jen v jednom. Zde by litičtí muži neměli chybět, zatím jsou na třetím místě a k jistotě 

účasti v play off jim stačí dva body z možných devíti. Dohrávka soutěže má i význam mimosoutěžní, kdy by měla 



 

 

přispět k rychlejšímu návratu výkonnosti reprezentačních týmů, které mají v červenci a srpnu svá mistrovství Evropy. 

Muži hrají divizi C v Portugalsku, ženy divizi B v Praze, junioři U19 divizi B ve Rakousku a juniorky U19 také divizi B ve 

Švýcarsku. "Jako největší moment vidím především možnost dohrání soutěží. Sice to ze sportovního hlediska nebude 

zcela objektivní, přeci jen je to jednokolová soutěž a vlastně bude po osmi měsících zcela jiná. Ale o to ani nejde. 

Hlavní je impuls pro všechny hráče a hráčky, že se vracíme k normálu, že mohou dělat to, co mají rádi a že už se 

konečně mohou zase těšit na normální rytmus zápasů, turnajů a především zážitků, které jim sport přináší", dodává 

trenér litických mužů Tomáš Levý. 

Také soutěže mládeže se budou s určitým omezením dohrávat. 

LITICE ODEHRAJÍ  EVROPSKÝ POHÁR NA PODZIM 

    Již jednou zrušený evropský pohár, který se měl odehrát na jaře 2020 v Irsku, byl následně přesunut na Velikonoce 

2021. Irové pořádání odmítli a čest hostit osm týmů z různých koutů Evropy dostal klub z plzeňských Litic. Jenže i toto 

sportovní měření sil bylo odloženo. Poslední schválená varianta Evropské hokejové federace EHF je přelom září a 

srpna letošního roku. A pořadatelem zůstal plzeňský mistr z roku 2019 z Litic.  

     Od čtvrtka 30. září do neděle 3. října přivítá litická umělá tráva sedm týmů z Irska, Walesu, Portugalska, Dánska, 

Chorvatska a Itálie a samozřejmě domácí tým mužů. Pohár Trophy II., je třetí nejvyšší soutěží v systému evropských 

pohárů. Nejvyšší Eurohockeylegue, která je na profesionální bázi, hrají nejvyspělejší evropské týmy především z 

Holandska, Belgie, Španělska, Anglie, Německa. K nim se vždy připojuje podle národního koeficientu po jednom nebo 

dvou týmech z jiných evropských zemí. Bohužel z České republiky ještě nikdy žádný celek tuto soutěž 

neokusil. Kapitán plzeňského týmu Adam Uhlíř k pohárovým utkáním dodává:" Těším se hlavně na neznámé soupeře. 

A taky na to, že snad odčiníme poslední pohár, kde jsme nevyhráli ani jedno utkání...".  

     A právě mezi účastníky turnaje v Plzni budou týmy, které tuto soutěž již okusily. Irská Lisnagarvey, waleský 

Whitchurch a italská HC Bra a Amsicora. Což znamená, že do Plzně si přijedou změřit síly jedny z nejsilnějších týmů, 

které v současnosti Česká republika může přivítat. To vše po době, která především kolektivní sport v Evropě 

přikovala do domovů, zahrad a lesů. Je otázkou, jak celý turnaj dopadne, v jakém stavu budou jednotlivé týmy. 

Některé soutěže, jako např. italská probíhaly po většinu doby, kdy se v Evropě soutěže obvykle hrají. Na druhou 

stranu litický tým na dohrání soutěže teprve čeká. Soutěž se dohraje jednokolově, což pro plzeňský tým znamená tři 

červnová utkání a následné play off. 

     Asi dva nejzkušenější hráči týmu, kteří mají i bohaté zahraniční a reprezentační zkušenosti, dodávají svoje pocity z 

domácího turnaje. Jakub Koryťák: " Těším se, že budeme hrát doma před diváky. Je to velká zodpovědnost, ale i 

podpora. Těším se, že nás tyhle zápasy posunou dál a zároveň spoluhráči získají obrovské zkušenosti". "Jsem natěšen 

sportovně i lidsky. Je to spojeno se zahájením sportování, s překládáním data poháru. Celá naše loňská práce přišla 

vniveč. Teď musíme ukázat, že nás ta doba pozitivně ovlivnila a natěšenost na hokej bude obrovská a přivede do Litic 

sportovní atmosféru a co nejvíce lidí k našemu zábradlí okolo hřiště", dodává plzeňský "sniper" Reinhard Nicklas. 

CO NOVÉHO  V AREÁLU 

Přestože se kvůli covidu téměř zastavil sportovní život, my jsme v našem pozemkářském areálu nelenili.  Hned z kraje 

roku jsme vybudovali novou, čtyřstupňovou, kovovou tribunu pro 160 diváků. Poté jsme zrealizovali plánované 

zastřešení balkonu na naší budově.  Náš šikovný správce Ríša namontoval nástěnku na vrata a vyrobil držáky na 

sportovní nářadí do chodby.  Dále jsme vybavili posilovnu v horním patře. Jakmile bylo možné uspořádat brigádu, 

začali jsme začali se zvelebovanim našeho areálu.  Za pomoci pana Kordíka nejstaršího a jeho plošiny jsme zvýšili 

ochrannou síť na jižní straně. Nalepili jsme sokliky na dětském hřišti  a děvčata umyla kompletně naší klubovnu 

včetně pohárů a že jich není málo!  



 

 

 Stříhali jsme túje, sekali trávu a starali se o veškerou zeleň. 
 Dále jsme zadali do výroby workoutové hřiště,  které bude na místě současného stolu na 
stolní tenis.  
 Všem, kteří se o náš areál pravidelně starají a i všem brigádníkům,  patří velký dík. Car 
 

LITICE – PRESIDENT 2:0/1:0/ přátelský přípravný zápas 23.5. 

Hráli: Tom Dudák, Pepa Löffler, C:Kryštof Šesták, Matěj Svoboda, David Valenta, Šimon Levý, Max Batík, Patrik Beran, 

Lukáš Barcal, Filip Kačírek,  Tomáš Homolka, Adam Malát, Tomáš Valenta, GK: Jirka Červený 

Góly: Filip Kačírek, Patrik Beran 

 První zápas našeho Litického dorostu. Po první čtvrtině byli hráči nejistí a pomalu se vraceli rok zpátky, kdy proti 

někomu hráli, i když už měli dost tréninků na to hrát na dobré úrovni tak, i přesto se někteří přepínali do zápasového 

režimu. Párkrát jsme se dostali do kruhu, ale bohužel jsme neproměnili šance. Ve druhé čtvrtině jsem byli lepší jak 

hrou dopředu ,tak i při bránění soupeře jsme nepustil mockrát do kruhu, za to my jsme se do jejich kruhu dostali a 

důrazností našich útočníků jsme vybojovali roh, ze kterého jsme skórovaly .Gól dával Filip Kačírek ze střely, balónek 

poslal k pravé tyči do bednění . Třetí čtvrtina začala pro nás skvěle pořád jsme měli tah na branku a chtíč dávat a 

dávat další góly. Měli jsme i super akce, kdy jsme se dostali z levé strany hřiště na pravou stranu pomocí přenesení 

balonku z levého obránce a středního záložníka až na pravého obránce ten pak nahrál útočníkovi, který si zběhnul na 

pravou lajnu a po zadní lajně dovedl balonek až před golmana, kdy nahrával na penaltu a nebo kdy se pomocí puše 

dostal balónek na Kubu Homolku, který pak v kruhu nahrál Filipovi Kačírkovi, který bohužel balónek nedokázal zkrotit 

a vystřelil mimo bránu. Pak jsme se dostali do takové krizové situace, kdy jsme posledních 5 minut jenom bránili. 

Nemohl jsme dostat balonek z našeho kruhu a také jsme za to byli potrestáni trestným rohem, který Prezident 

neproměnil. Čtvrtá čtvrtina, začátek se nám zase vydařil byla velká chuť hrát  a nabízení na balonek bylo víc a víc. Za 

mě kluci si během celého zápasu spolu po té pauze sedli a začali si rozumět na hřišti.  Měli jsem roh, který jsme 

neproměnili. Pak přišla zase krize, kdy jsme se nemohli dostat z kruhu a zase se díky tomu na nás střílel roh, který 

neproměnili.  Kryštof Šesták z obrany pušnul balónek do útoku na Kubu Homolku, na kterého propadl balónek přes 

obránce Prezidenta a ten pak oběhl golmana a nahrál Patrikovi Beranovi na střelu do prázdné brány. Zápas skončil 

2:0 pro nás, nicméně máme co pilovat a trénovat a kluci byli super o volnu si vyříkali chyby na hřišti. Byla jenom 

pozitivní atmosféra a hlavně jsem jim já jako trenér nemusel moc povídat, jak budeme hrát, jen jsme si určili základy 

a jednoduchý systém. Budeme se snažit být jen lepší a vyvarovat se do příštích zápasů krizovým situacím.Bystřický 

  

SLAVIA PRAHA – LITICE 2:5/0:2/přátelský přípravný zápas st.žáků 23.5. 

GÓLY : Purkart 3x,Gerlický, M. Hofman 
SESTAVA :Bílek, Spurný, Svoboda, Hofman L., Polanský, Houška, Hofman M., Královec, Barcal, 
Purkart, Lukeš, Gerlický Kluci odehráli pěkný zápas. Od začátku udávali tempo hry a měli 
více šancí i chuti do hry než soupeř. Po dlouhé době jsme hráli v jedenácti a bylo to 
fajn. Díky kluci! VRKY a MÁRA  
 
Nejbližší akce 
 
SO 29.5. 9.00 trénink benjamínků a přípravky,12.00 Litice- Hradec mistr.utkání st.žáků 
        15.OO LITICE A muži – ČR U19  přátelsky 
NE 30.5. přípravka do Kadaně,benjamínci doma,ve 14.00 odveta LITICE A – ČR U19 
ST  2.6. 17.00 dětský den na hřišti        

 



 

 

 

 

 


